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ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 
ΤΗΣ 03ης/23.02.2021 ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

-ΜΕΣΩ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗΣ- ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Χρέη Γραμματέα έκανε ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Φίλιππος Θεοφιλίδης. 
 

Προσήλθαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Θεόδωρος Μερεντίτης, Δημήτριος  
Παπαδογεωργής,  Σπυρίδων Αγιώτατος,  Χαράλαμπος Τσιρακίδης,  Απόστολος 
Αρώνης, Μαρία Γιαννακάκη . 

 
 

 
 1ο ΘΕΜΑ: (1ο Η.Δ)._________________________________________________ 
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η μετεγκατάσταση του 8ου Γυμνασίου Κορυδαλλού στον 
πολυχώρο του 3ου-5ου Λυκείου Κορυδαλλού. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΥΠΕΡ:   
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης  Γουρδομιχάλης, Σπυρίδων Αγιώτατος, Μαρία 
Καλαμάρη, Ελένη  Γαλανοπούλου, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «Άμεση και ουσιαστική 
η λύση για το Σχολείο … αλλά θα πρέπει να συγκαλέσετε την Επιτροπή Νεολαίας-
Παιδείας.  
Το κτηριακό πρόβλημα των σχολείων του Δήμου να το δούμε σε συνεργασία με το 
δημογραφικό πρόβλημα και να βρούμε την λύση». 
    
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΠΑΡΩΝ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Ανδρέας Αναστασόπουλος, 
Παύλος Σιόντορος, Αναστάσιος Ζερβός, Νικόλαος Καλιακάτσος δηλώνοντας μεταξύ 
άλλων πως: «Ουδέν μονιμότερο του προσωρινού» και σε άλλο σημείο ….. «Γιατί δεν 
κάνετε χωροθέτηση για νέα σχολεία, ούτε δεσμεύεστε γι΄αυτό».   
  
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΥΠΕΡ: 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου. με τις παρακάτω  προϋποθέσεις:  
    Να δεσμευτεί ο Δήμαρχος ότι: 
-  Αυτή η λύση είναι προσωρινή. 
- Η μεταστέγαση θα ολοκληρωθεί πριν την 1η/09/2021. 
- Η προσωρινή κατασκευή θα είναι ασφαλής και νόμιμη και θα πληροί όλους τους 

παιδαγωγικούς και περιβαλλοντικούς όρους.  
- Μέσα σε ένα μήνα θα φέρει πρόταση για την μόνιμη λύση του στεγαστικού, την οποία 

θα υλοποιήσει άμεσα». 
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   Στη λήψη παρούσας απόφασης ψήφισε ΛΕΥΚΟ:  
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης, δηλώνοντας μεταξύ άλλων πως: «Η 
μετεγκατάσταση του Σχολείου είναι αναγκαιότητα, αλλά δεν διασφαλίζεται η 
προσωρινότητα της μετεγκατάστασης του Σχολείου».  
                                                                                                       Αρ. αποφ. 16/2021 
   
 
 

                                                     
 

                                                   Κορυδαλλός  24 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2021  
 

         Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
               ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

                                                                                 
 
                                                                                     ΜΕΡΟΠΗ  

                                               ΚΑΤΣΑΝΟΥ - ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ    

 


